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1、Happy Mid-autumn Festival!
中秋快乐!
2、Wish you and your family a happy Mid-autumn Festival!
祝你和你的家人中秋快乐!
3、On the Mid-Autumn Day，may your life always be filled with happy times and may all your wishes come true、Happy Mid-Autumn Day!
中秋佳节来临之际，愿你笑脸如鲜花常开!愿望个个如愿!中秋快乐!
4、On the night of Mid-Autumn Day, a brigh tmoon and shining stars bring my best wishes to you.中秋的夜晚我将明月和星星排成最美的祝福：中秋快乐!
5、A bright moon and stars twinkle and shine.Wishing you a merry mid-autumn day and a happy life.
皓月闪烁，星光闪耀，中秋佳节，美满快乐!
6、On the night of Mid-Autumn Day，a brigh tmoon and shining stars bring my best wishes to you.
中秋的夜晚我将明月和星星排成最美的祝福:中秋快乐!
7、Let the round moon accompany you and me、The bright moon will take my wishes and blessings to you，Happy Mid-Autumn Festival! May the round moon bring you a happy family and a successful future.
让最圆的明月陪伴你和我，让明月传达我的心愿与祝福、祝福中秋佳节快乐，月圆人圆事事圆满!
8、I am glad that you are with me on the full moon night，I want to whisper to you that Happy Mid-Autumn Day，my dearest.
很高兴在这月圆之夜你与我相聚在一起.我只想轻轻对你道声中秋快乐，我最亲爱的。
9、Tonight we start the season of white dew、The moon is just as bright as in my homeland，The round moon in the sky makes me feel homesick.
露从今夜白，月是故乡明。今夜月正圆，正是思乡时。
10、On the night with blooming flowers and a full moon，I want to express my best wishes and blessings，May you have asweet dream!
花好月圆人团圆，寄去相思和祝愿，幸福快乐好梦圆。
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1、I want to make a toast. I Wish that theround moon take my best blessing to you. May you have a happy family and a bright future.
举杯仰天遥祝：月圆人圆花好，事顺业顺家兴。
2、I wish that your career and life, just like the round moon on Did-Autumn Day, be bright and perfect.
祝你的事业和生活像那中秋的圆月一样，亮亮堂堂，圆圆满满。
3、On the night with blooming flowers and a full moon, I want to express my best wishes and blessings. May you have asweet dream!
花好月圆人团圆，寄去相思和祝愿，幸福快乐好梦圆。
4、The roundest moon can be seen on theMid-Autumn Day. My dearest, I miss you so much. May the beautiful fairy bring my best wishes and blessings to you.
八月中秋月儿圆，对着嫦娥表思念，心中的人啊你可看见，嫦娥也在默默祝愿，愿你生活比蜜甜!
5、Tonight we start the season of white dew. The moon is just as bright as in my homeland. The round moon in the sky makes me feel homesick.
露从今夜白，月是故乡明。今夜月正圆，正是思乡时。
6、Although I am not around you at this moment, my blessings and wishes will always be around you. Take care, my dearest.
虽然你我不能相聚，但我的祝福伴随你走每一段路。亲爱的，保重!
7、I hope the round moon will bring my best wishes to you, my best friend.
希望满月将我最美好的祝愿带给你，我的朋友。
8、On this special day, I want to send you a light, faint scent to celebrate your colorful life. Happy Mid-Autumn Day, my best friend.
在这特别的日子里，送一份淡淡的清香，来祝贺你缤纷的生活。中秋节快乐，我的朋友。
9、Mid-Autumn Festival is approaching... May you smile like opening flowers!Wishing everyone would do so!Happy Mid-Autumn Festival!
中秋佳节来临之际，愿你笑脸如鲜花敞开!愿望个个如愿!中秋快乐!
10、A bright moon and stars twinkle and shine. Wishing you a merry Mid-Autumn Festival, bliss, and happiness.
皓月闪烁，星光闪耀，中秋佳节，美满快乐!
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1、中秋快乐，合家团圆，健康常伴，幸福驾到！
Happy Mid Autumn Festival, family reunion, good health, happiness!
2、美满日子玉润珠圆，幸福生活花好月圆，合家吉祥永团圆。
Happy life is full of jade, and happy life is full of happiness.
3、祝您人圆家圆事业旺，节日愉快身体硬，心想事成保准赢！
I wish you a prosperous career, a happy holiday and hard work.
4、风月无边，人间有情，愿你中秋快乐，能与家人过一个美满的团圆节。
The moon is boundless and the world is full of affection. May you have a Happy Mid Autumn Festival and have a happy reunion with your family.
5、中秋节快乐，万事如意，心想事成！
Happy Mid Autumn Festival, everything is going well.
6、亲人团团圆圆，心事花好月圆，幸福美满永在前，中秋节快乐！
Family members are round and round, and their minds are full of happiness. Happiness is always ahead. Happy Mid Autumn Festival!
7、愿你与家人过个幸福的团圆节，祝你从此步步高升，万事皆圆满。
May you have a happy reunion with your family, and I wish you all the best from now on.
8、愿所有的烦恼都离您而去，所有的祝福都常伴身边！
May all troubles leave you, and all blessings are always with you!
9、这个最美丽的节日，想送你最特别的祝福。
This most beautiful holiday, I want to send you the most special blessing.
10、在这收获的时节，真诚愿您收获一份幸福，收获一份成功！中秋快乐！
In this harvest season, sincerely wish you a happy harvest, harvest a success! Happy Mid Autumn Festival!
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1、祝合家欢乐幸福伴，吉祥如意乐开怀，中秋节快乐!
I wish you happy company, good luck, Happy Mid Autumn Festival!
2、愿你幸福永长随，阖家团圆乐悠悠。祝中秋节快乐!
I wish you happiness and family reunion forever. Happy Mid Autumn Festival!
3、把友情彼此传递，浓情暖在你我。筑刻永恒，快乐中秋。
Pass the friendship on to each other, and warm the feeling between you and me. Build eternal, Happy Mid Autumn Festival.
4、情义浓，吐芬芳，一声问候暖心肠。中秋节快乐!
Strong love, fragrance, a warm greetings. Happy Mid Autumn Festival!
5、此佳节，人间有;愿祝你：乐团圆，心更美，福长久!
This festival, the world has; wish you: happy reunion, more beautiful heart, long-term happiness!
6、明月今夜有，举杯共赏月，不知君在何方，今日中秋节。
The moon is here tonight. I raise my glass to enjoy the moon. I dont know where you are. Todays Mid Autumn Festival.
7、花好人更好，月圆人团圆，心有千千结，自有相知人。
Flower good people better, the full moon people reunion, the heart has thousands of knot, own know each other.
8、看月光，赏夜景，喝着小酒吃月饼，中秋节快乐!
Look at the moonlight, enjoy the night view, drink wine and eat moon cakes, Happy Mid Autumn Festival!
9、愿你爱情花开永不败，生活美满心愿圆。祝中秋快乐!
May your love blossom forever and your life be happy. Happy Mid Autumn Festival!
10、中秋，让月光送去我的祝福：团圆，快乐每一天!
Mid Autumn Festival, let moonlight send my blessing: reunion, happy every day!
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1、愿我的祝福陪你度中秋，幸福美好全部接收！
May my blessing accompany you to the Mid Autumn Festival, and all happy and well received!
2、祝你有开心的一刻，快乐的一天，平安的一年，幸福的一生！
I wish you a happy moment, a happy day, a safe year, a happy life!
3、月到中秋分外明，又是一年团圆日，祝你节日愉快，身体安康。
July to Mid Autumn Festival is exceptionally bright, and it is a year of reunion. I wish you a happy holiday and good health.
4、花好月圆人团圆，寄去相思和祝愿，幸福快乐好梦圆。
Happy reunion, reunion, send love and wish, happiness, good dreams.
5、有月的夜晚，有你和我的夜晚，只想轻轻的向你道声，我的佳人祝你节日快乐！
On a moonlit night, with you and me, I just want to say to you gently, my lover wishes you a happy holiday!
6、中秋佳节，祝福合家美满，万事如意。
On the Mid Autumn Festival, I wish you all the best.
7、愿你的生活就像中秋的月亮，团团圆圆！永远快乐！
May your life be like the moon in Mid Autumn Festival, round and round. Always happy!
8、让最圆的明月陪伴你和我，让明月传达我的心愿与祝福。
Let the most beautiful moon accompany you and me, let the moon convey my wishes and blessings.
9、祝愿你在这团圆的日子里，好运绵延，月圆人圆共团圆，一生幸福总平安。
I wish you the best of luck in this reunion day.
10、今有心情赏明月，其乐融融情绵绵。祝中秋快乐！合家团圆！
This mood is enjoying the bright moon, and it is joyful and harmonious. Happy Mid Autumn Festival! Family reunion!
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